
 1 

Protokół nr 42/09 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 20 sierpnia 2009 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1, pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1600. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Beata Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 
nieobecny: 
1.  Andrzej Turowski – usprawiedliwiony, delegowany przez przewod. RM. 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
2. Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
3. Sławomir Sieczkowski – nacz. Wydz. Finansowego, 
4. Honorata Rudnik – Wydz. ZPS, 
5. Marian Luto – dyr. ZBM, 
6. Tomasz Drejer – Miejska Dyrekcja Inwestycji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 41/09 posiedzenia Komisji z dnia 23 czerwca 2009 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i 
oświadczył, Ŝe na prośbę prezydenta z porządku posiedzenia wycofany zostaje 
projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, których zarządcą jest Miejska Dyrekcja Inwestycji w Suwałkach, a 
wniesione dwa projekty uchwał: w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z 
bonifikatą lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałki oraz 
projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z bonifikatą lokali 
mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałki w budynku przy ul. 
Emilii Plater 20. Proponuje omówienie tych projektów kolejno w punkcie nr 6 i 
nr 7.  Radni zaakceptowali przedstawiony porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/70/07 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 28 marca 2007 roku w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Miejskiej Suwałki. 
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2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Miejskim Centrum Interwencji 
Kryzysowej w Suwałkach.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/321/09 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych oraz placówki opiekuńczo – wychowawczej i ośrodka 
adopcyjno – opiekuńczego, prowadzonych przez Miasto Suwałki.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/331/09 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie 
określenia dla nauczycieli publicznych przedszkoli, szkół i placówek 
prowadzonych przez Miasto Suwałki: 

1) „Zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego”;  

2) „Zasad udzielania i rozmiaru obniŜek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć w zaleŜności od wielkości, typu szkoły i warunków 
pracy oraz przyznawania zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom, wicedyrektorom oraz 
nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach, 
nauczycielom którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze”;  

3) „Tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 
prowadzących kształcenie w formie zaocznej, nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psycho-
logów, logopedów i doradców zawodowych oraz zasad zaliczania do 
wymiaru godzin poszczególnych zajęć prowadzonych w formie zaocznej”.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usuwanie i parkowanie pojazdów. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z 
bonifikatą lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałki 
w budynku przy ul. Emilii Pater 20.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z 
bonifikatą lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta 
Suwałki. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2009 r. 

9. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/70/07 Rady Miejskiej 
w Suwałkach z dnia 28 marca 2007 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 
Suwałki – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę nr VIII/70/07 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 28 marca 2007 roku 
w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Suwałki – opinia stanowi załącznik nr 
3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Miejskim Centrum Interwencji Kryzysowej w Suwałkach 
– stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Miejskim Centrum 
Interwencji Kryzysowej w Suwałkach – opinia stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 

Ad pkt. 3 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/321/09 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz 
placówki opiekuńczo – wychowawczej i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego, 
prowadzonych przez Miasto Suwałki – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za   - 5 radnych, 
przeciw  - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXXIV/321/09 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 
marca 2009 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz placówki opiekuńczo – 
wychowawczej i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego, prowadzonych przez 
Miasto Suwałki – opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Ad pkt. 4 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/331/09 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie określenia dla 
nauczycieli publicznych przedszkoli, szkół i placówek prowadzonych przez 
Miasto Suwałki: 
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1/ „Zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego”;  
2/ „Zasad udzielania i rozmiaru obniŜek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć w zaleŜności od wielkości, typu szkoły i warunków 
pracy oraz przyznawania zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom, wicedyrektorom oraz 
nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach, 
nauczycielom którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze”;  
3/ „Tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 
prowadzących kształcenie w formie zaocznej, nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, 
logopedów i doradców zawodowych oraz zasad zaliczania do wymiaru 
godzin poszczególnych zajęć prowadzonych w formie zaocznej” – stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

 
Marek Buczyński – poinformował, Ŝe konkursy ogłaszane na stanowisko 
dyrektora bursy nie wyłoniły kandydata, któremu moŜna byłoby powierzyć 
obowiązki dyrektora. Z twego powodu  jest propozycja innego rozwiązania – 
powołania menedŜera, pracownika administracyjnego. Taki pracownik nie moŜe 
sprawować nadzoru pedagogicznego, będzie go pełnił wicedyrektor. 
Zaproponowane zmiany stworzą szansę menedŜerom na kandydowanie na 
wymienione stanowisko. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za   - 6 radnych, 
przeciw  - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXXV/331/09 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 
kwietnia 2009 r. w sprawie określenia dla nauczycieli publicznych przedszkoli, 
szkół i placówek prowadzonych przez Miasto Suwałki: 

1/ „Zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego”;  
2/ „Zasad udzielania i rozmiaru obniŜek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć w zaleŜności od wielkości, typu szkoły i warunków 
pracy oraz przyznawania zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom, wicedyrektorom oraz 
nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach, 
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nauczycielom którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze”;  
3/ „Tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 
prowadzących kształcenie w formie zaocznej, nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, 
logopedów i doradców zawodowych oraz zasad zaliczania do wymiaru 
godzin poszczególnych zajęć prowadzonych w formie zaocznej” – opinia 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i 
parkowanie pojazdów – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usuwanie i parkowanie pojazdów – opinia stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z bonifikatą 
lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałki w budynku 
przy ul. Emilii Pater 20 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z bonifikatą lokali mieszkalnych z zasobów mienia 
gminnego Miasta Suwałki w budynku przy ul. Emilii Pater 20 – opinia stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z bonifikatą 
lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałki – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 7 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ z bonifikatą lokali mieszkalnych z zasobów mienia 
gminnego Miasta Suwałki – opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad pkt. 8 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 rok – 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: 
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za   - 6 radnych, 
przeciw  - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 rok – opinia stanowi załącznik nr 17 
do protokołu. 
 
Ad pkt. 9 – wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro zwrócił się z zapytaniem, dlaczego władze złośliwie odniosły 
się do prośby p. Ułanowicz w sprawie wykonania wjazdu na jej posesję.  
 
Tomasz Drejer poinformował, Ŝe p. Ułanowicz złoŜyła wniosek o wykonanie 
wjazdu na posesję juŜ po ułoŜeniu przez MDI krawęŜnika. Wyjaśnił, Ŝe  
zainteresowana otrzymała decyzję na urządzenie tymczasowego wjazdu – tę 
decyzję p. Ułanowicz zaskarŜyła. Kolegium uchyliło decyzję ze względu na to, 
Ŝe jest sporządzany plan zagospodarowania przestrzennego tego terenu. 
Opracowanie i uchwalenie planu rozwiąŜe problem dojazdu do posesji 
zainteresowanej. Tam jest kilka działek naleŜących do p. Ułanowicz i plan 
zakłada, Ŝe przez jej działki oraz innych właścicieli zostanie poprowadzona droga 
publiczna, która skomunikuje rejon. Omawiany obszar to byłe tereny 
przemysłowe, które kiedyś stanowiły całość. Obecnie jest kilku właścicieli, 
którzy mają róŜne pomysły na przeznaczenie działek, co teŜ rodzi konflikty. 
Zapewnił, Ŝe dyrekcji Miejskiej Dyrekcji Inwestycji zaleŜy na rozwiązaniu 
konfliktu i będzie ona dąŜyła do porozumienia z właścicielami. 
 
Zdzisław Koncewicz poprosił o prawidłowe oznakowanie wyjazdu z ul. Suzina, 
bo znak zakazujący skrętu w lewo jest źle ustawiony. 
 
Tomasz Drejer przyjął wniosek do realizacji. 
 
Zdzisław Siemaszko zwrócił uwagę na problem z parkowaniem przy 
Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej na ul. Noniewicza 10. Obecnie jest 
powiększany parking za budynkiem uczelni, miejsc parkingowych przybędzie – 
czy wobec tego jest moŜliwość ustawienia znaku zakazu, który zabroni wjazdu 
na chodnik i parkowania przed głównym wejściem do budynku. 
 
Tomasz Drejer uznał, Ŝe dobrym rozwiązaniem byłoby wykonanie w tym 
miejscu zatoczki parkingowej i oznaczenie kopertami miejsc dla pracowników 
uczelni. Ustawienie znaku teŜ jest moŜliwe, ale gorzej będzie z egzekwowaniem, 
bo parkowanie na chodnikach jest powszechne. 
 
Mieczysław Gajewska równieŜ nawiązała do problemu parkowania i wskazała 
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uliczkę przy placu im. Marii Konopnickiej równoległą do ul. Noniewicza, gdzie 
nie ma wyznaczonych miejsc, więc mieszkańcy nie zachowują dyscypliny i 
parkują bardzo chaotycznie. Uznała, Ŝe właściwe byłoby namalowanie pasów 
wyznaczających miejsca parkingowe – zapytała o moŜliwość wykonania takiej 
pracy. 
 
Tomasz Drejer odpowiedział, Ŝe zgłosi do realizacji ten wniosek i pracownicy 
MDI zajmą się namalowaniem pasów. 
 
Innych wniosków i zapytań nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:             Przewodniczący 

                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   
Anna Prusinowska         
Podinspektor BRM      
       Zdzisław  Siemaszko  

 

 
 


